
TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS  

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. rugsėjo 21 d. Nr. TP-12 

Tauragė 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis įvyko Jurbarke. 

Posėdžio data – 2023 m. rugsėjo 21 d.  

Posėdžio pradžia – 11 val. 

Posėdžio pirmininkas – Skirmantas Mockevičius, Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos 

(toliau – Kolegija) pirmininkas, Jurbarko rajono savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo šie Kolegijos nariai: 

1. Tadas Bartkus, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

2. Egidijus Gečas, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys; 

3. Gražina Jankauskienė, Pagėgių savivaldybės tarybos narė; 

4. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras; 

6. Gintaris Stoškus, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys. 

Nedalyvavo: Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras (atostogauja), Vidas Bičkus, 

Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys, Vidmantas Juzėnas, Jurbarko rajono savivaldybės 

tarybos narys, Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras, Raimundas Vaitiekus, 

Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys (visi nedalyvavę informavo iš anksto, kad nedalyvaus 

posėdyje dėl darbo aplinkybių).  

Kvorumas yra – posėdyje dalyvauja 6 iš 11 Kolegijos narių.  

Posėdyje dalyvavo kviesti asmenys: LR Žemės ūkio viceministras D. Dudutis, Tauragės 

regiono plėtros tarybos administracijos, Tauragės RPT kolegijos partnerių grupės, savivaldybių 

tarybų ir administracijų atstovai (dalyvių sąrašas pridedamas). 

Posėdžio pirmininkas Skirmantas Mockevičius pasveikino posėdžio dalyvius, supažindino su 

siūloma posėdžio darbotvarke, pasiūlė pritarti posėdžio darbotvarkei. Darbotvarkei pritarta bendru 

Kolegijos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Melioracijos fondo steigimo koncepcijos pristatymo. 

2. Tvari energija, jos efektyvinimas – pagalba savivaldai, verslui ir gamtai. 

3. Kiti klausimai. 
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1. SVARSTYTA. Dėl Melioracijos fondo steigimo koncepcijos pristatymo. 

Pranešėjas Donatas Dudutis pateikė pristatymą „Melioracijos  reikmių  finansavimo 

galimybės  ir  alternatyvos“ (pridedama). 

Klausimus pranešėjai pateikė: kolegijos nariai Skirmantas Mockevičius, Sigitas Mičiulis, 

Egidijus Gečas, Tadas Bartkus, Gintaris Stoškus, Kolegijos  partnerių grupės narys Rimantas 

Dapkus, Pagėgių savivaldybės administracijos direktorė Dalija Irena Einikienė. 

Diskusijoje dalyvavo: kolegijos nariai, savivaldybių atstovai. 

Skirmantas Mockevičius siūlo ateityje organizuoti papildomą diskusiją dėl siūlomų lėšų 

paskirstymo sistemos peržiūrėjimo, pirmumo kriterijų peržiūrėjimo arba jų vertinimo skalės 

diferencijavimo, arba lėšas skirstyti pagal fiksuotą ir kintamąją vertinimo sistemos dalį. 

D. Dudutis prašo siūlymą išdėstyti raštu. 

 

Protokolinis nutarimas. Per 1 savaitę regiono plėtros tarybos administracijai surinkti 

pasiūlymus iš regiono savivaldybių, apibendrinti gautus savivaldybių pasiūlymus ir parengti raštą 

Žemės ūkio ministerijai dėl siūlymų keisti lėšų paskirstymo principus. 

 

2. SVARSTYTA. Tvari energija, jos efektyvinimas – pagalba savivaldai, verslui ir 

gamtai. 

Pranešėjas Sigitas Mičiulis pateikė pristatymą „Tvari energija, jos efektyvinimas. Pagalba 

savivaldai, verslui ir gamtai“. 

Klausimus pranešėjui nebuvo. 

 

3. Kiti klausimai. Kitų klausimų svarstyta nebuvo. 

13.00 val. Skirmantas Mockevičius paskelbė posėdžio pabaigą. 

PRIDEDAMA. 23 lapai. 

 

 

Kolegijos pirmininkas     Skirmantas Mockevičius 

 

 

Posėdžio sekretorė    Asta Levickaitė 


